
Groningen, 19 juli 2023 
 
Betreft: marathon in Groningen 
 
Schriftelijke vragen art. 36 van RvO 
 
Met het verzoek de vragen in september te beantwoorden 
 
Onlangs meldde RTV Noord dat de gemeente niet langer wil meewerken aan een marathon 
in de stad.1 De gemeente heeft ondanks eerdere (financiële) steun en medewerking een 
streep gezet door het plan om een marathon plaats te laten vinden op 8 september 2024. Er 
zouden verschillende risico’s zijn op gebied van grote bezoekersstromen, omwonenden, 
gemeentelijke budgetten en de bereikbaarheid van de stad. Toch zijn deze signalen in de 
vele voorbereidende gesprekken nooit ter sprake gekomen. 
 
Het is voor onder andere de organisator nog steeds niet duidelijk hoe het kan dat dit na de 
anderhalf jaar van voorbereidingen samen met de gemeente, provincie, ringweg aannemer, 
Rijkswaterstaat, Groningen Bereikbaar en Aanpak Ring Zuid zo abrupt is besloten. Vanaf het 
moment dat het besluit is genomen om de marathon niet in 2024 te laten plaatsvinden 
verloopt de communicatie met de organisator niet goed. De organisator laat weten dat zij, 
ondanks meerdere pogingen hiertoe, geen inzage krijgt in de gesprekken die hebben 
plaatsgevonden en ook op andere manieren geen duidelijkheid over de totstandkoming van 
het besluit krijgt. Een zeer vervelende situatie, zeker gezien het feit dat de organisatie van de 
marathon zich al in een gevorderd stadium bevond met toezeggingen van sponsoren, 
aanjaagsubsidies en zelf ook al kosten heeft gemaakt voor de realisatie van het project. 
 
Wat onze fracties betreft zou de gemeente duidelijkheid moeten bieden aan de organisatie 
en de stappen die zij zet helder moeten communiceren. Het doet geen recht aan de 
organisatoren van evenementen als zij niet op de juiste wijze worden betrokken bij 
besluiten, juist ook als deze negatieve gevolgen hebben voor de organisatie. CDA, VVD, D66, 
Stadspartij 100% voor Groningen, Partij voor het Noorden, Student en Stad en PVV hebben 
naar aanleiding van de ontstane situatie de volgende vragen: 
 

1. Kan het college toelichten hoe het besluit om de marathon niet in 2024 plaats te 
laten vinden tot stand is gekomen? 

a. Hoe is de organisator meegenomen in dit besluit? Is het college van mening 
dat de communicatie goed is verlopen? 

b. Wat is de precieze reden waarom de marathon niet in 2024 kan plaatsvinden 
en is het college van mening alles te hebben geprobeerd alsnog tot een 
oplossing te komen? 

2. Hoe heeft het college de organisatie te woord gestaan na het besluit om de 
marathon niet door te laten gaan en hoe reflecteert het college hierop? 

a. Is het college van mening dat de organisatie genoeg toelichting heeft 
ontvangen op de besluitvorming om bijvoorbeeld zelf ook alle betrokken 
organisaties een terugkoppeling te geven? 

 
1 https://www.rtvnoord.nl/nieuws/1043635/gemeente-wil-niet-meewerken-aan-marathon-in-stad-
organisator-blijft-verbaasd-achter 



3. Klopt het dat er in de anderhalf jaar van overleg niet eerder signalen zijn afgegeven 
dat de marathon om eerdergenoemde redenen mogelijkerwijs niet door zou kunnen 
gaan? 

a. Zo ja, hoe kan het dat er tijdens de vele gesprekken met alle partijen geen 
bezwaren naar voren zijn gekomen maar toch de stekker uit het evenement is 
getrokken zonder de organisator te informeren over potentiële knelpunten? 

4. Waarom zou het plaatsvinden van de marathon in 2025 volgens het college wel 
mogelijk zijn, zonder de eerdergenoemde problemen en risico’s? 

5. Ziet het college een mogelijkheid alsnog met organisator, provincie, 
ringwegaannemer, Rijkswaterstaat, Groningen Bereikbaar en Aanpak Ring Zuid om 
tafel te gaan met als doel de marathon alsnog in 2024 plaats te laten vinden? Zo nee, 
waarom niet? 
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